
Styremøte Tirsdag 23.10-07 kl 17 -21, SAS Radisson Bryggen, 
Bergen 
 

Tilstede: Anne Berit Guttormsen (ABG), Ulf E. Kongsgaard (UEK), Andreas Espinoza (AE) , 

Håkon Trønnes (HT), Lars Andersen (LA). 

 

 

1. Saker til Styret 
a) Henvendelse fra Tor Martin Hoel – om journalskriving – oppstykking av journal og 

Henvendelse fra Tor Martin Hoel – om anestesiologisk poliklinikk.  

Styret besluttet å støtte synspunkter fra brevet til Tor Martin Hoel og vil skrive et brev til han 

med kopi til legeforeningen. AB skriver til TMH om at anestesipoliklinikk er bra, men at det 

ikke kan forlanges at det er en fullverdig journal på det tidspunktet. Imidlertid skal ikke 

anestesilegens notat gjøre at det ikke skal skrives en fullverdig journal av ansvarlig lege. 

Styret var i tvil om dette i noen form kunne legges ut på NAForum til diskusjon. 

b) Henvendelse fra Øivind Klaastad med ønske om en ESRA-undergruppe i NAF. Styret 

mente at det ikke var behov for et nytt underutvalg i NAF. Men det er alltid mulighet for å 

danne en fri interessegruppe og den kan søke om prosjektmidler fra NAF. 

c) Henvendelse fra Lars Aarbakken om Propofol brukt av ikke-anestesiologer. Dette er et 

viktig tema, og det var også et tema på SSAI kongressen i Gøteborg. Styret har synspunkter 

på at det generelt er betenkelig med bruk av et anestesimiddel håndtert av ikke-anestesi 

personell. AB skal svare Aabakken. Dette svaret ønsker Aabakken å publisere i 

gastroenterologenes medlemsblad. 

e) Innspill fra Forskningsutvalget vedr. stipendier og Samhandling med Industri vedrørende 

fondspenger. I følge AE ikke noe i veien for dette, men styret besluttet å ta dette opp på 

Årsmøtet. 

  

 

2. Møtereferater 
 Referat 13.04.07 (styremøte i Bergen) er allerede godkjent og lagt ut på weben. 

 

3. Økonomi 
AE gikk gjennom Budsjett og Regnskap og legger det frem på Årsmøtet. En liten teknisk 

justering gjøres rede for. Generelt, mer inntekt i 2007 enn beregnet. Det er behov for 

revitalisering av NAForum og et forslag er å slå sammen NAFweb-redaktørbudsjett og 

NAForum og øke budsjett fra 20 000 + 80 000 = 100 000 til 120 000 for å ha mer armslag 

(utstyr, reiser til vårmøter, etc). Prinsipielt bør det da taes opp som sak på neste Årsmøte.  
 

4.  Anestesiutvalg 
 Ingen spesielle saker innsendt til styremøte. 

 

5.  Intensivutvalg 
 Ingen spesielle saker innsendt til styremøte. 

 

 

6.  Smerteutvalg 
 Ingen spesielle saker innsendt til styremøte 



 

7.  Akuttutvalg 
 Ingen spesielle saker innsendt til styremøte 

 

8. Kvalitetsutvalg 
Utvalget har ikke konstituert seg og er ikke i funksjon  

 

9. Forskningsutvalg 
Sak til Årsmøte i forhold til forvaltning av fondene, se også over. Som nevnt: AE kommer 

med saksopplysning: avtale mellom legemiddelindustrien og Dnlf. 

Rapporterer sjelden hva de holder på med, ikke fått referat, men det jobbes. Styret mener at 

den ordningen som er nå opprettholdes. 

 

10.  Rekruttering og utdanning 
Ingen spesielle saker. Sendt svar til Legeforeningens forskningsinstitutt i forhold til prosjekt 

om spesialistutdannelsen. Spesialitetskomiteen (som ligger direkte under legeforeningen). 

Uklart hvordan saken står. Skal taes opp på årsmøtet. 

 

11.   Høstmøtet 
Program er klart. 

Abstracts – i orden: 42, dvs færre enn tidligere, hvilket betyr god tid! 

 Styret gjennomgikk fordeling av ulike oppgaver på Årsmøtet.  

Styret mente at man bør ha en track record for deltagere; overleger vs assleger, antall abstracts 

osv. 

 

12. Den norske lægeforeningen 

Ingen spesielle saker. Sendt svar til Legeforeningens forskningsinstitutt i forhold til prosjekt 

om spesialistutdannelsen. 

 

13. SSAI 
 Ingen spesielle saker 

 

14. Utenlands utenom Norden 
 Ingen spesielle saker 

 

Oslo 29.10.2007  


